
1 - 3 

 

Actielijst commissievergadering Sociaal Domein         Kalenderjaar 2017 

 

Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

10.07.17 19.06.17    

  Voorstel college betreffende kaders voor 

het innovatiebudget binnen het sociale 

domein 

De juiste manier van communiceren is een 
aandachtspunt. 
 
 
 
Het staat de gemeente vrij om na één jaar een 
tussenevaluatie te doen en wethouder Dauven zegt 
toe dat dit gebeurt. De echte evaluatie zal voor 
september 2019 plaatsvinden. 

Het communicatieplan wordt 

uitgewerkt. Zodra het plan 

klaar is wordt dit ter inzage 

gelegd.  

 

02.10.17 11.09.17    

  Bespreekpunt 7b: Raadsinformatiebulletin 

(32) Uitkomst van het Wmo-cliënter-

varingsonderzoek 2017 

De optelling in de kolommen worden nogmaals 
gecontroleerd en indien nodig aangepast. 

 

  Bespreekpunt 7c: Beleidskader 

gemeenschapsvoorzieningen 

Betreffende de onduidelijkheid over de bedragen op 
pagina 3 zegt de wethouder toe de tekst in de op te 
stellen raadsnota aan te passen zodat duidelijk 
wordt wat men maximaal mag aanvragen. Indien 
iedereen het maximale bedrag vraagt krijgen slechts 
3 gemeenschapshuizen een bijdrage, want dan is de 
gemeente door de krimpgelden heen. 

 

  Bespreekpunt 7: Armoedebeleid Wethouder Dauven zegt toe de raad in 2018 nader 
te informeren over de schuldhulpverlening. 

 

07.11.17     

  Onderwerpen n.a.v. voorstel college 

betreffende vaststellen programma-

begroting planjaren 2018-2021: 

  

  Activiteitenpas voor senioren en pas voor 

kinderen in armoede 

Deze mogelijkheden worden onderzocht.  

  Muziekonderwijs Wethouder Dauven zegt toe om samen met de 
scholen te onderzoeken of zij er evenals geld voor 
over hebben om de mogelijkheden voor het 
muziekonderwijs te bekijken. 
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  Mogelijkheden jongeren Wethouder Dauven zegt toe nog meer met de 
jongeren zelf te praten en samen met hen de 
mogelijkheden te onderzoeken. 

 

  Eigen bijdrage WMO Wethouder Dauven zegt toe binnen de regio te 
kijken naar de mogelijkheden om dit beleid versneld 
in te voeren en dit op regionaal niveau te 
bespreken. 

 

  Onderwijs Wethouder Dauven zegt toe Innovo nogmaals te 
wijzen op de mogelijkheden i.v.m. het verlagen van 
de opheffingsnorm. 

 

  Kredietbank Wethouder Dauven zegt toe te onderzoeken wat de 
mogelijkheden voor de gemeente Valkenburg aan de 
Geul zijn, zeker omdat de gemeente niet in de GR 
zit.  
Het is voor de gemeente financieel gezien erg 
moeilijk om voor iedereen garant te staan. Ook dit 
zal terdege uitgezocht moeten worden. 

 

  Leefbaarheid De gemeente doet al veel ten aanzien van 
leefbaarheid. Desgewenst kan wethouder Dauven dit 
volgend jaar in een soort nota op papier zetten 

 

11.12.17 20.11.17    

  Voorstel college betreffende Beleidsplan 
schuldhulpverlening gemeente Valkenburg 
aan de Geul 2018-2021 

 

Ten aanzien van de te hanteren rentepercentages 
zegt wethouder Dauven toe bij Vluchtelingenwerk 
te vragen naar hun procedure rondom voorlichting 
en de commissie hier middels het verslag van in 
kennis te stellen. 
 
De wethouder zegt toe tijdens het 
portefeuillehoudersoverleg a.s. woensdag te 
informeren naar de mogelijkheden voor 
statushouders, omdat hij vindt dat zij op zijn minst 
onder de gemeentelijke garantie zouden moeten 
vallen, omdat deze mensen via de gemeente een 
uitkering krijgen. De commissie wordt via het 
verslag geïnformeerd over de reactie van de 
portefeuillehouders. 
 
Vooralsnog bestaat er geen noodzaak om de 
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geraamde bedragen op te hogen. Het betreft een 
openeindregeling. Bij voorziene overschrijdingen 
wordt de raad tijdig via de voorjaarsnota, begroting 
of najaarsnota in kennis gesteld. 
 

  Bespreekpunt: cliëntervaringsonderzoek 
Jeugd gemeenten Valkenburg aan de Geul 
en Maastricht 

Tussenevaluatie met zorgverleners: de wethouder 
zegt toe dat deze tussenevaluatie er komt.  
 
De wethouder stelt voor dit item als bespreekpunt 
te agenderen voor de commissie SD van 29 januari 
2018. 

 

 

 

Staat op raadsplanner. 

 


